
Zápis z jednání Výroční členské schůze Místní organizace 
Českého rybářského svazu ve Strakonicích konané dne 

3.března 2007 v Sokolovně ve Strakonicích. 
 
 
Schůzi řídil předseda MO Milan Jungvirt. Hostem schůze byl tajemník Jihočeského územního 
svazu v Českých Budějovicích Ing. Štěpán. 
Po zahájení schůze uctili všichni přítomní symbolickou minutou ticha památku zesnulých 
členů. 
Byl schválen následující program schůze: 
 

1. VOLBA PRACOVNÍHO PŘEDSEDNICTVA 
 

2. VOLBA MANDÁTOVÉ A VOLEBNÍ KOMISE 
 

3. VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE 
 

4. ZPRÁVA VÝBORU O ČINNOSTI ORGANIZACE ZA ROK 2006 
 

5. ZPRÁVA  HOSPODÁŘSKÉHO ODBORU 
 

6. ZPRÁVA O FINANČNÍM HOSPODAŘENÍ MÍSTNÍ ORGANIZACE ZA ROK 2006 
 

7. ZPRÁVA DOZORČÍ KOMISE  
 

8. ZPRÁVA O ČINNOSTI ODBORU MLÁDEŽE   
 

9. ZPRÁVA O ČINNOSTI RYBÁŘSKÉ STRÁŽE 
 

10. ZPRÁVA O PLNĚNÍ USNESENÍ VČ SCHŮZE Z ROKU 2006 
 

11. VOLBA KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD 
 

12. NÁVRH NOVÝCH ČLENŮ RS 
 

13. NÁVRH ROZPOČTU MÍSTNÍ ORGANIZACE NA ROK 2007 
 

14. DISKUSE  
 

15. NÁVRH USNESENÍ A SCHVÁLENÍ USNESENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 
 

16. UKONČENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 
 
 
1. Volba pracovního předsednictva 
Pracovní předsednictvo bylo schválena ve složení Milan Jungvirt, Rudolf Novotný, Josef Paul 
a Ing. Bedřich Erhart.  
 
2. Volba mandátové a volební komise 
Mandátová a volební komise byla schválena ve složení Martin Šmat, Jaroslav Petráš a Radek 
Šmíd. 



 
 
3. Volba návrhové komise 
Návrhová komise byla schválena ve složení Petr Feistmantl a Mgr. Zdeněk Gracík. 
 
4. Zpráva o činnosti výboru za rok 2006 
Zprávu přednesl předseda MO Milan Jungvirt. Její celé znění: 
 
Vážení kolegové sportovní rybáři. 
Vítám Vás na dnešní  výroční členské schůzi  ČRS MO Strakonice.  
Dříve než Vás seznámím se Zprávou výboru, chci poděkovat všem členům výboru, lovcům, 
brigádníkům, členům rybářské stráže, prostě všem, kteří se podíleli v minulém roce na chodu 
naší místní organizace. Bez těchto lidí nemůže organizace pracovat a ani v budoucnu se bez 
nich neobejdeme.  
Já i celý výbor si práce pro MO vážíme a děkujeme za ní. 
Od poslední výroční schůze uběhl téměř celý rok a dost věcí se v naší MO změnilo a celý 
výbor věří že se bude i dále měnit. 
 
Práce výboru se dá rozdělit do několika bloků. 

• Produkce ryb a plnění zarybňovacích plánů 
• Péče o stávající majetek a jeho rozšiřování 
• Péče o dodržování stanov a jednacího řádu 
 

Co se týče produkce ryb na našich rybochovných zařízeních má podrobnou zprávu 
připravenou hospodář MO p. Novotný 
 
Péče o stávající majetek a jeho rozšiřování 
První co jsme ve výboru připravili, byl po dlouhých letech  konkrétní plán práce výboru a 
organizace na celé volební období.(Máte jej k dispozici na stolech – oranžové listy). 
 
Od samého počátku jsme intenzivně začali pečovat o majetek MO a také jej rozšiřovat.  
Za jediný rok jsme rozšířili počet rybochovných zařízeních o tří rybníky. Ve Smiradicích jsme 
rybník koupili a v Čejeticích a v Sedle jsme si je dlouhodobě pronajali. Čtvrtý rybník- Sřelu II 
stavíme. 
Je uzavřená dohoda na využívání k chovu ryb i náhonu k MVE u Blatského rybníka.  
 
Opravili jsme střechu u garáží a nové jsou i zárubně a dveře u líhně. Opravená je i sádka číslo 
2. Provedli jsme změnu ve vytápění klubovny čímž získáme úsporu na elektrice. 
 V loňském roce započali s úpravou nutnou pro druhý zdroj vody do stávajících sádek.  
Máme vystaveno stavební povolení na výstavbu dalších dvou sádek, které budeme stavět 
v letošním roce.  
 
Řádné spravování majetku organizace není příliš viditelné, ale je rozhodující pro budoucnost 
organizace a proto k jednotlivým objektům. 
 

Na Střelském rybníku byla provedena oprava cesty, která se propadala a oprava stála přes 
200 000,-.  

 



Na rybníku v Jetišově došlo k odtěžení nově uloženého bahna, které z okolních polí spláchl 
přívalový déšť. Tato akce nás stála 43 000,- ale bez tohoto zásahu by jsme v příštím roce, 
rybník opravdu špatně lovili.  

 
Na Blatském rybníku pokračujeme v přípravě na jeho odbahnění. Do konce tohoto měsíce 

musí být podaná žádost o dotaci. To co bylo od nás požadováno několik let, to znamená 
zajistit pozemky pro uložení bahna, jsme vyřídili do konce června loňského roku.  Máme 
podepsané souhlasy majitelů pozemků s uložením bahna, ale bohužel v průběhu roku 2005 
došlo k výraznému zpřísnění vyhlášky tykající se právě ukládání bahna, a proto hledáme 
variantu jak s bahnem naložit. 

 
K rybníku v Sedle se nám podařilo pronajmout i rybník Sedlo II na kterém doposud 

hospodařili myslivci. Rybník jsme částečně odbahnili a v letošním roce následují další opravy 
a budeme jednat i o případném prodeji rybníku. 

 
Pronajali jsme rybník Komora v Čejeticích který byl dlouhou dobu nepoužívaný z důvodu 

nefunkčnosti vypouštěcího zařízení. Museli jsme prokopat hráz, postavit nové vypouštěcí 
zařízení, položit odtokovou rouru a obnovit hráz. 

 
V listopadu byla zahájena stavba rybníku Střela II  za cenu 870 738,-Kč, který bude 

dokončen do konce dubna letošního roku. 
 
 Na přelomu roku jsme koupil rybník ve Smiradicích a s ním (byla to podmínka 

prodávajícího) i pozemek na stavbu dalšího rybníku. Celá tato transakce nás stála řádově 
500 000,-Kč. 

Samostatnou kapitolou je rybník v Kalenicích. U tohotu rybníku vlastníme stavbu rybníka, 
ale pozemky pod ním patří dnes mysliveckému sdružení Háje Volenice. 

 
Důraz celého výboru je kladen na dobré informování našich členů. Jedná se nejen o 

pravidelné zveřejňování zápisů z výborových schůzí jak ve vývěskách a tak i na internetových 
stránkách MO ale i nově pořádané podzimní schůze. 

 
 Na poslední výroční členské schůzi jsme byli informováni o přijetí pana Martin Šmata do 

zaměstnaneckého poměru. Po roce, výbor tento krok vyhodnotil jako velmi prospěšný a 
prodloužil pracovní smlouvu na dobu neurčitou.  

  
Nejen dobré a pozitivní se za uplynulý rok událo. Hned dvakrát došlo na majetku MO ke 

krádeži. Poprvé, to byla hliníková loď která byla odcizena z areálu sádek a na podzim byl 
vykraden rybník Komora. Obě události byli nahlášeny Policii ČR, ale do dnešního dne nejsou 
vyřešeny. Policii jsme volali i k zásahu proti rybáři z MO Křemže, který odmítl RS předložit 
ke kontrole doklady opravňující k lovu. Policie zaslala jeho případ KÚ v Č.Budějovicích 
k potrestání. 

 
Výbor připravil i několik změn které předkládáme VČS k diskusi a schválení. 

 
1. Z předcházejících let jsme zdědili zvláštní výklad pracovní povinnosti. Brigáda se 

nevztahuje doposud na člena, ale na vydanou povolenku. Výše povinnosti je deset hodin a 
finanční náhrada je stanovena usnesením VČS na 50,- Kč za hodinu. Doposud, pokud si člen 
nevzal v daném roce povolenku u naší MO, nemusel dělat brigádu. (mohl ale chytat, protože 
mohl získat povolenku například za nějakou činnost pro JčÚS a nebo Radu ČRS)  



 Pokud si ale u nás člen vzal dvě povolenky, (P + MP) dělal a nebo uhradil dvacet 
hodin!!!! Tato situace je pro výbor nepřijatelná a proto pokud dojde ke schválení usnesení 
VČS bude s platností od 1.1.2008 brigáda vrácena do členských povinností, kam patří. Ten 
kdo si v průběhu roku vyzvedne nějakou povolenku (je jedno kde) bude muset brigádu uhradit 
a nebo odpracovat dodatečně.  

 Odpuštění pracovní povinnosti u osob starších šedesáti let, majitelů průkazů ZTP, ZTP-P 
a osob s invalidním důchodem bude stále platit.  
 

2. Přestěhování kanceláře do objektu klubovny na sádkách.  
Klubovna je ve špatném stavu a spíše se dá nazvat skladištěm než reprezentační místností. 

Každý si může udělat obrázek o tom jak působíme na obchodní partnery, když s nimi jednáme 
o statisících a za zády nám visí kalhoťáky, gumové kabáty a v rohu stojí stočená síť. 
Potřebujeme vybudovat sociální zázemí a další povinnosti máme i z titulu zaměstnavatele. 
Přestavbou bychom získali nejen nutné zázemí a skladové prostory pro archiv, ale také 
kancelář pro výdej povolenek a hlavně klubovnu pro setkávání členů MO.  

 Nájem stávající kanceláře nás ročně stojí 50 000,- a nelze počítat s tím, že se bude 
snižovat. Podstatnou část těchto prostředků bychom přestěhováním ušetřili. Je jasné, že sádky 
nejsou zrovna přímo ve středu města, ale většina rybářů navštíví kancelář jednou za rok a tak i 
ta vzdálenost by neměla být nepřekonatelným problémem.   

Změna kanceláře, pokud ji schválíme, bude ale provedena nejdříve v roce 2009. 
Ještě jednou děkuji jménem výboru, všem kdo pro organizaci pracují. 

 
5. Zpráva hospodářského odboru za rok 2006 
Zprávu přednesl hospodář MO Rudolf Novotný. Její celé znění: 
 
Vážení přátelé, předkládám zprávu hospodářského odboru za rok 2006 jak naše MO          
Strakonice splnila výrobu a chov násad.Chov produkčního kapra byl soustředěn na 
rybníky Kalenický, Střelský a rybník Blatský.Z Kalenického rybníka bylo sloveno celkem  
3 000 ks kapra K3 o celkové váze 3 500 kg, 350 ks amura o váze 550 kg a 132 ks štik o  
průměru 15 cm.Rybník nebyl úplně sloven aby nedošlo ke ztrátám na plůdku štiky. 
Ze Střelského rybníka bylo sloveno 2 600 ks kapra K3 o celkové váze 4 850 kg dále 120 ks 
amura o váze 120 kg a 260 ks štiky o průměru 20 cm.Rybník Blatský byl částěčně sloven 
na jaře a doloven na podzim.Bylo celkem sloveno 4 630 ks kapra K3-4 o celkové váze 
5 805 kg,dále 170 ks štik,70 ks candáta a 1 370 ks bílé ryby o váze 170 kg.Chov násad 
byl soustředěn na rybníky Jetišovský,Sedlo a Poříčí vJamách.Na rybníku Jetišovský došlo 
k částečným ztrátám z důvodu krupobití a splachu bahna z okolních polí.Rybník musel  
být částečně odbahněn.Bylo sloveno 1 400 ks kapra K2 o váze 1 150 kg a 200 ks bílé 
ryby o váze 20 kg.Na rybníku Sedlo bylo sloveno 2 460 ks kapra K2 o váze 1 700 kg, 
160 ks štiky o váze 40 kg a bílá ryba1200 ks o váze 120 kg. 
sloveno 360 ks lína o celkové váze 26 kg. Některá rybochovná zařízení byla po výlovech 
napuštěna a osazena a to následovně. Kalenický byl osazen kaprem K2 v počtu 3 530 ks 
a váze 2 750 kg, rybník Blatský byl osazen kaprem K2 v počtu 4 050 ks a váze 1 685 kg. 
Rybník Jetišovský byl osazen plůdkem kapra K1 v počtu 5 000 ks a váze 175 kg.Rybník  
Sedlo 1 byl zimován a bude osazen až z jara,dále jsme získali do pronájmu rybník  
Sedlo 2 a ten byl osazen kaprem K1 v počtu 1 000 ks a váze 50 kg.Dále jsme zakoupili 
rybník ve Smiradicích který byl použit jako komora a byl osazen kaprem K1 v počtu 
8 200 ks  a váze 317 kg.Rybník ve Sloučeni je zimován a z jara bude předělána výpust 
a pak bude osazen.Rybníky v Poříčí budou osazeny z jara násadou kapra K1 a amurem  
z důvodu likvidace okřenku,menší rybníčky budou osazeny plůdkem štiky a mníka. 
V Sedlíkovicích jsme pronajali rybník Komoru který byl opraven a osazen línem,násadou 



 kapra,sumečkem ,mníkem a generačním kaprem.Bohužel na rybníku byl uříznut zámek 
a rybník byl vykraden,proto bude osazen na jaře násadou kapra K1. 
Revíry Otava 3 a Otava 4 byly  z našich rybochovných zařízeních osazeny následovně. 
Na Otavu 3 bylo nasazeno 4 039 ks kapra o váze 5 080 kg dále 2 562 ks štiky a  
700 ks bílé ryby. 
Na Otavu 4 bylo nasazeno 3 441 ks kapra o celkové váze 5 250 kg,1 440 ks štiky a 
1 100 ks bílé ryby.  
Volyňka 1 byla z naší produkce osazena pstruhem Po v počtu 1 131ks.Novosedelský 
potok 1 byl osazen pstruhem Po v počtu 860 ks.Chybějící násady  pstruha potočního 
a ostatní násady dle plánu dodal JčÚS ČRS.Tabulka o vysazených násadách je podána 
mimo tuto správu. 
Z naší produkce byla část násad nad plán odprodána a to následovně. 2 500 kg kapra, 
875 kg amura a 40 kg generační štiky. 
Jak jistě víte že jsme ve výběrovém řízení získali nádrž Mačice na kterou jsou vydávány 
pověření k lovu..Nádrž Mačice bude osazena z jara tak aby byla spokojenost rybářů co 
největší. 
V roce 2006 byly uskutečněny tyto akce . 
1.) Oprava a výměna  výpusti na rybníku Komora v Sedlíkovicích. 
2.) Částečný výřez dřevin na rybníku Blatský. 
3.) Výměna dveří  ve skladu pod klubovnou a oprava střechy na garážích. 
4.)Na rybníku Střelský byla dokončena stavba panelové cesty k lovišti a započata stavba 
   Střely 2 která by měla být dokončena na jaře 2007. 
 
Plán prací na rok 2007. 
1.)Vybudování sádky 4 a 5. 
2.)Zastřešení žlabového hospodářství . 
3.)Zhotovení rozvodu vody do sádky 4 a 5 a na žlabové hospodářství. 
4.) Oprava podlahy garáže. 
5.)Na rybníku  ve Sloučeni a na Sedle 2 předělat vypouštěcí zařízení. 
 
Dále Vás chci seznámit s výsledkem kontrol sumářů úlovků.Proti loňskému roku se  
částečně zlepšilo vyplňování sumářů úlovků ale přesto někteří rybáři nevyplňují počet 
docházek na daný revír.Upozorňuji že počet docházek se musí do sumáře vyplnit i když 
na daném revíru nebyl žádný úlovek.Dále Vás chci upozornit aby se každý rybář  
seznámil z bližšími 
provádět rybolov aby nedocházelo k přestupkům jako ponechání si ryby v době hájení, 
nebo  ryby nedosahující zákonou míru a neproškrtnutí řádku bez úlovku po skončení 
lovu.Brigády na rybochovných  zařízeních začínají  10,3 a budou každou sobotu až do 
odvolání.Sraz brigádníků je v 7 00 hod na sádkách.Přeji Vám všem prožití krásných chvil 
kolem vody a bohaté úlovky. Petrův zdar. 
 
                                  Ryby vysazené do revírů v roce 2006                                                            
Otava 3.     Otava 4.   
Název. Plán. ks/kg Vysazeno. Plán. Ks/kg Vysazeno 

  Kapr. 
3500 / 3500 
kg 

4039ks / 
5080kg 3500 / 3550 kg 

3441ks/5250 
kg 

  Lín. 
1000 / 100   
kg 0 ks 1000 / 100   kg 0 ks 

  Cejn. 1000 / 100  kg 1000ks / 150kg 1000 / 100   kg 1170 ks/200 kg 



  Bílá ryba. 1500 / 150 700ks / 70kg 1500 / 150   kg 1100 kg/110kg 
  Štika.      1500 ks 2562 ks      1500 ks 1440 ks 
  Candát      1000 ks 1000 ks      1000 ks 1000 ks 
  Sumec.        500 ks 0 ks        500 ks 70 ks / 72 kg 
  Úhoř.      3000 ks 1000 ks      3000 ks 2000 ks 
  Tloušť.      2000 ks 2500ks      2000 ks 2500 ks 
  Ostroretka.      2000 ks 2000 ks      2000 ks 2000 ks 
  Podoustev.      1500 ks 1500 ks      2000 ks 2000 ks 
  Parma.      1000 ks 500 ks      1500 ks 500 ks 
  Bolen.        500 ks 0 ks      1000 ks 500 ks 
  Mník.      1000 ks 0 ks        500 ks 0 ks 
  Jesen.             0 ks 1500 ks             0 ks 1500 ks 
   Lipan.             0 ks 0 ks      1000 ks 1000 ks 
  Pstruh 
duhový.             0 ks 0 ks      1000 ks 1000 ks 
          
          
Volyňka 1.     Novosedelský    
   Plán.   Vysazeno.  Plán.   Vysazeno. 
Pstruh potoční.      2500 ks 2831 ks     1000 ks 1160 ks 
Pstruh duhový.        800 ks 1100 ks       200 ks 300 ks 
Siven.        400 ks 200 ks       200 ks 200 ks 
Lipan.      1000 ks 1000 ks           0 ks 0 ks 
          
 
6. Zpráva o finančním hospodaření MO za rok 2006. 
Zprávu přednesl ekonom Ing. Patrik Mareš. 
 
Na počátku zdaňovacího období 2006, tj. k 1.1.2006 měla ČRS MO Strakonice k dispozici 
1.772 tis. Kč, z toho 1.768 tis Kč na bankovních účtech. Celkové výnosy za rok 2006 dosáhly 
částky1.404 tis Kč a celkové náklady částky 1.596 tis. Kč. Hospodářský výsledek za rok 2006 
je tedy ztráta ve výši 192 tis. Kč. Ztrátu tvoří též odpisy dlouhodobého majetku ve výši 148 
tis. Kč, které nejsou peněžním výdajem období 2006. Ztráta bude pokryta ze zisku a z fondů 
vytvořených se zisku z minulých let. Ztráta vznikla mimořádnými náklady na opravu cesty 
u rybníku Střela. Na konci zdaňovacího období 2006, tj. k 31.12.2006 měla ČRS MO 
Strakonice k dispozici 1.279 tis. Kč, z toho 1.275 tis Kč na bankovních účtech. Snížení 
peněžních prostředků za zdaňovací období 2006 je důsledkem ztráty a pořízení nové investice 
do majetku MO Strakonice – rybníku ve Smiraticích v pořizovací ceně 480 tis. Kč. 
 
Položky nákladů a výnosů 2006 
 
Spotřeba materiálu celkem 637 tis. Kč, z toho 345 tis. Kč spotřeba rybích násad a 160 tis. Kč 
spotřeba mládež. 
Spotřeba energií celkem 25 tis Kč. 
Opravy 323 tis. Kč, z toho 214. tis Kč oprava cesty Střela. 
Služby celkem 160 tis. Kč, z toho 52 tis. Kč nájem provozní kanceláře a 27 tis. Kč nájem 
rybníky. 



Mzdové náklady včetně odvodů OSSZ a ZP celkem 272 tis. Kč 
Ostatní náklady 30 tis. Kč, z toho poskytnuté zlevněné povolenky 22 tis. Kč. 
Odpisy celkem 148 tis. Kč. 
 
Tržby za ryby celkem 607 tis. Kč. 
Tržby za služby celkem 5 tis. Kč. 
Saldo aktivace ryb celkem 138 tis. Kč. 
Přijaté úroky celkem 13 tis. Kč. 
Provozní výnosy celkem 147 tis. Kč, z toho poplatky za letní tábor mládeže 89 tis. Kč. 
Přijaté členské příspěvky a příspěvky za brigády celkem 403 tis. Kč. 
Přijaté dotace celkem 91 tis. Kč, z toho 42 tis. Kč dotace na letní tábor mládeže.  
 
 
Rozpočet nákladů a výnosů 2007 
 
Rozpočet nákladů a výnosů 2007 je koncipován jako vyrovnaný, celkové výnosy i náklady 
jsou stanoveny na 1.460 tis. Kč včetně odpisů a aktivace ryb. Rozpočet vychází ze skutečnosti 
2006, jsou v něm zohledněny provozní požadavky na rok 2007 a bere v úvahu tendenci 
hospodaření i vývoj cen v globální ekonomice ČR v průběhu roku 2007. 
 
 
7. Zpráva dozorčí komise za rok 2006. 
Zprávu přednesl předseda DK Ing. Bedřich Erhart.  
 
Za rok 2006 neuložila dozorčí komise MO Strakonice žádná kárná opatření. 
Během roku 2006 Dozorčí komise MO Strakonice provedla dle plánu práce tyto kontroly : 
Náhlá kontrola pokladní hotovosti. 
Kontrola jarních výlov ů 
Kontrola práce s mládeží 
Kontrola vedení evidence provozu o vozidle 
Kontrola čerpání rozpočtu  
Kontrola provád ění bezpečnostního dohledu  
Kontrola výlovů a zarybnění 
Veškeré kontroly včetně připomínek byly projednány na výborech MO. 
 
Výsledek hospodaření MO Strakonice za rok 2006 je ztrátový ve výši 192 444,60 Kč  , 
nejvíce se na ztrátě podílela oprava cesty v rybníce Střela, která se začala propadat v místě 
bývalého vypouštění. Ztráta bude pokryta výnosem z minulých období. 
 
Náklady :  celkem na plán 1 385 tis.Kč byla skutečnost 1 597 tis Kč  překročení o 212 tis.tj. 
15,3 % . Nejvíce se podílí cesta Střela a spotřeba mládež.,zákonné pojištění. Úspora je u 
spotřeby násad. 
Výnosy :  celkem na plán 1 335 tis. Kč byla skutečnost 1 404 tis.Kč.  překročení o 69 tis. tj. 
5,1 %. Nejvíce je u tržeb za ryby, dotace na letní tábor, dotace úřadu práce, členské příspěvky. 
Propad je v přírůstcích na rybochovných zařízeních 
 
Účetnictví MO bylo prvním rokem vedeno účetní firmou a doznalo určitých změn. Je 
shledáno jako průkazné a vedené ve smyslu zákonných ustanovení.Po kontrole jednotlivých 
účetních dokladů je nutno dořešit podepisování dokladů, jinak nebylo zjištěno závažných 



nedostatků. Majetek MO je doložen inventurními soupisy, počáteční stavy účtu u KB a 
pokladny souhlasí. 
 
Na rok 2007 je rozpočet sestaven jako vyrovnaný při výši nákladů a výnosů  
 
Náklady ve výši 1 460 tis Kč odpovídají skutečnosti předchozího roku,až na spotřebu rybích 
násad ( skut.350  pl. 270 ) kde se promítá zásoba z letošního roku. 
Výnosy  ve výši 1 460 tis.Kč jsou shodné jako skutečnost roku 2006. 
 
V rozpočtu je počítáno s investicí 900 tis Kč na vybudování rybníka Střela II a rekonstrukce 
sádek 300 tis Kč. 
 
DK MO Strakonice navrhuje dnešní VČS MO Strakonice přijmout tato usnesení:  

1 Schválit účetní uzávěrku za rok 2006 se ztrátou 192 444,64 Kč. 
2 Odsouhlasit návrh výboru MO pokrytí ztráty z výnosů minulých let. 
3 Schválit návrh rozpočtu na rok 2007 v celkovém objemu příjmů a výnosů 1 460 tis 
Kč. 

  
8. Zpráva o činnosti odboru mládeže za rok 2006 
Zprávu přednesl Mgr. Zdeněk Gracík. Její celé znění: 
 
V roce 2006 pracovaly v naší organizaci čtyři kroužky pro začátečníky a jeden pro pokročilé. 
Cílem těchto kroužků je především seznámit děti se základními pravidly rybaření, naučit je 
poznávat ryby a chovat se při lovu ohleduplně.  
 Jako každý rok se v květnu konaly pro děti rybářské závody na pískovně ve Slaníku, 
kde změřilo své síly několik desítek dětí.  
 Vyvrcholením práce v kroužku je pro nejlepší děti účast na soutěži Zlatá udice. 
Družstvo na Zlatou udici připravil nový vedoucí kroužku, pan Martina Vlka. Toto mladé 
nadějné družstvo má ambici v následujících letech vrátit strakonickou místní organizaci zpět 
do popředí výsledkových listin soutěží mládeže.   
 V červenci proběhl letní tábor, už pošesté na novém pozemku v Horním Poříčí. Děti 
zde měly možnost prakticky si ověřit, co se v průběhu roku naučily. Během tábora se 
uskutečnil celodenní rybářský výlet na sportovní revír pana Chmelce, proběhlo také mnoho 
zajímavých her a soutěží především s rybářskou tematikou. 
Z hlediska financování činnosti je možno uvést, že se podařilo získat tři dotace na činnost 
kroužků a na letní tábor, v celkové výši 55 000 Kč. 
 Na závěr bych ještě chtěl poděkovat všem našim vedoucím za jejich obětavou práci a 
popřát jim do dalšího roku mnoho sil a trpělivosti. 
 
9. Zpráva o činnosti rybářské stráže za rok 2006 
Zprávu přednesl velitel RS Jan Hnilička. Její celé znění: 
 
Dámy a pánové. 
  
   Srdečně vás zdravím na naší výroční schůzi. Protože vedu rybářskou stráž, podám vám 
zprávu o její činnosti za uplynulý rok. V naší organizaci je vedeno 23 členů RS. Schválně 
říkám vedeno, protože povinnosti člena rybářské stráže plní asi jedna třetina členů. Vedu 
rybářskou stráž druhé volební období a za první čtyři roky ji opustilo 15 členů. Z toho 12 
členů bylo vyloučeno pro neplnění svých povinností. Protože se mi nelíbí práce větší části 
členů ani v uplynulém roce, budu se snažit vyměnit i další členy za nové. Myslím, že odznak 



má mít jen člen, který má o tuto službu zájem a chce se jí věnovat. Je to práce náročná na čas 
a dohadovat se s některými lovícími je náročné i na psychiku, což dobře vím z vlastní 
zkušenosti. Když  ale přijdu v listopadu na strakonické Podskalí a jen tak namátkou 
zkontroluji pár rybářů, od kterých se dozvím že jsem první, kdo je v tomto roce požádal o 
předložení povolenky pak nevím, co dělají členi RS bydlící ve Strakonicích  kterých je 
čtrnáct. Přesto chci poděkovat za činnost těm členům, kteří nemají odznak pro parádu, ale pro 
práci a věnují se jí. Z celkového počtu téměř šesti set (592) kontrolovaných za uplynulý rok, 
jich  7 členů  RS zkontrolovalo čtyři sta (390) a ostatních 16 strážných zkontrolovalo zbylých 
dvě stě (202) lovících. To znamená, že kontrolovali v průměru jednoho rybáře za měsíc, což 
jistě nemá žádný smysl. V roce 2006 bylo 27 rybářů napomenutých zápisem do úlovkového 
listu a dvěma rybářům byla za hrubé porušení zákona povolenka odebrána. Ten, kdo se chce 
s naší činností seznámit podrobněji, může tak učinit na našich internetových stránkách.  
     Na závěr chci všechny přítomné upozornit na naše povinnosti při výkonu rybářského 
práva. Před počátkem lovu musíme zapsat datum, revír a proškrtnout předešlou řádku bez 
úlovku. Při ponechání si ryby vybrané zapíšeme ihned po ulovení druh ryby, její hmotnost a 
míru v cm. Proto není možné zapisovat dva kusy těchto ryb do jednoho řádku. Každý rok 
upozorňuji naše členy na nutnost pročtení rybářského řádu, aby mohli reagovat na jednotlivé 
změny pro daný rok, ale marně. Jinak si nedovedu představit, jak si někdo může ponechat 
lipana 33cm., když je několik let v našem kraji jeho míra zvýšena na čtyřicet centimetrů. 
Například ponechání si sumce velkého, uloveného v měsíci listopadu, kdy je hájen, není jen 
přestupek, ale trestný čin pytláctví. Je také potřeba věnovat zvýšenou pozornost při 
vyplňování úlovkového listu, za který je zodpovědný pouze jeho majitel a musí pak nést 
následky za případné nedostatky. V letošním roce je stanoven počet ponechaných vybraných 
druhů ryb na padesát kusů a povolenku za rok. Toto omezení se týká i celosvazových a 
celorepublikových povolenek. Já s tímto omezením souhlasím a věřím, že se takovéto 
omezení žádného sportovního rybáře nedotkne. Mrzí mne však, že ze strany kraje nejsme 
vůbec informováni, jak takovéto omezení řešit a kontrolovat. To samé je z dodatkem 
k rybářskému řádu. I když je pro nás  striktně daný termín podání změn, pro některé to neplatí 
a vydá se příloha platná od prvního února, kdy je vydána polovina povolenek. Zde je mimo 
jiné uvedeno, že bolen dravý i když je brán jako ryba vybraná, ( dříve ušlechtilá) se nepočítá 
do maximálního počtu 50ti  ponechaných ryb za rok na celoroční povolenku.  
              
         Děkuji za pozornost 
                                     a všem přeji do dalších let lovu zdar. 
 
10. Zpráva o plnění usnesení z VČS a podzimní členské schůze v roce 2006 
Předseda podal informaci o splnění všech úkolů, které výboru uložila VČS a podzimní 
členská schůze v roce 2006. 
 
11. Volba komise pro přejímku rybích násad 
Komise pro přejímku rybích násad byla zvolena ve složení Josef Kovařík, Milan Bláha, 
František Král a Pavel Fenigbauer. 
 
12. Návrh nových členů RS 
Členská schůze schválila návrh na dva nové členy RS, a to Zdeňka Čermáka a Jana Krejčího. 
 
13. Návrh rozpočtu MO na rok 2007 
Návrh přednesl ekonom a účetní MO Ing. Patrik Mareš. Rozpočet je navrhován jako 
vyrovnaný ve výši nákladů i výnosů 1 460 000 Kč. 
 



 účet Náklady v tis. Kč účet Výnosy 
v tis. 
Kč 

 501,01 Spotřeba rybích násad 270 601,1 Tržby za ryby 700 
 501,02 Spotřeba krmiv 40 602,2 Tržby za revíry 5 
 501,04 Spotřeba PHM auto 40 644,1 Úroky z termínovaného vkladu 13 
 501,06 Spotřeba kancelář 15 649,2 Výnosy ze závodů 10 

 501,07 
Spotřeba rybochovná 
zařízení 35 649,4 

Poplatky za letní tábor 
mládeže 90 

 501,1 Spotřeba mládež 160 649,9 Ostatní výnosy 50 
 501,11 DKP 20 684,1 Příspěvky dospělí 170 
 502,1 Elektrická energie 10 684,2 Příspěvky mládež 8 
 502,3 Teplo 6 684,3 Příspěvky děti 7 
 502,4 Voda 2 684,4 Příspěvky brigády 200 
 511,1 Opravy auta 50 684,5 Příspěvky zápisné 14 

 511,3 
Opravy rybochovných 
zařízení 50 684,6 Příspěvky sport 1 

 511,9 Ostatní opravy 50 691,02 Dotace letní tábor 42 
 512,1 Cestovné na schůze a školení 7 691,03 Dotace činnost kroužků 10 
 512,2 Cestovné k rybníkům 2     
 513 Náklady na reprezentaci 5     
 518,011 Telefon kancelář 12     
 518,021 Poštovné 2     
 518,031 Nájemné kancelář 52     
 518,032 Nájemné  rybníky 32     
 518,041 Dopravné 10     
 518,051 Pojištění 20     
 518,061 Poplatky bankám 5     
 518,071 Školení 1     
 518,081 Posudky odborné, znalecké 10     
 518,9 Ostatní služby 10     
 521 Mzdové náklady 294     
 524 Zákonné sociální pojištění 76     
 524,1 Zákonné zdravotní pojistění 26     
 538 Ostatní daně a poplatky 4     

 549,1 Poplatky související s RS 3       
 NÁKLADY CELKEM 1 320  VÝNOSY CELKEM 1320 
  zisk bez odpisů a aktivací 0    
  odpisy 140 aktivace ryb 140 
   1 460   1460 
       

  INVESTICE     

  Střela 2  900    

  Sádky 300    

  INVESTICE CELKEM 1200    
 
14. Diskuze 



a) Pan Mráz se dotazoval na způsob kontroly počtu ulovených ušlechtilých ryb. 
Ing. Štěpán odpověděl, že 2% rybářů dokáže ulovit až 50% ryb. Dále vysvětlil zpoždění 
vydání dodatku k soupisu revírů, uvedl informaci týkající se pravidel pro lov bolena(speciálně 
na Lipně) a vyjádřil se ke klesajícímu počtu vydaných povolenek. Zdůvodnil tím fakt, že není 
jasné, zda bude v následujících letech propláceno nasazení ryb nad zarybňovací plán tak, jako 
v minulých letech. 
b) Pan Kubař měl dotaz na ceny krajských a celosvazových povolenek a na informovanost 
členů. 
Ing. Štěpán vysvětlil způsob redistribuce prostředků za celosvazové povolenky. Dále řekl, že 
není problém ukázat podrobný rozpis nákladů na povolenky. 
c) Pan Černík se ptal na množství ukradených ryb a na míru štiky – navrhl zvýšení na 55 cm. 
Odpověděl Milan Jungvirt. 
d) Pan Votava se ptal na vysazování úhoře. 
Ing. Štěpán odpověděl, že to ve vztahu k předpisům EU nebude v následujících letech asi 
úplně bez problémů. 
e) Pan Kubař měl dotazy na dvojí úhradu cesty na Střele a dluh Voldřicha. 
Na dotazy odpověděl Milan Jungvirt. 
f) Pan Kubař měl dotaz na několikamilionovou dotaci pro MO ČRS Blatná. 
Ing. Štěpán odpověděl, že to byla státní dotace. 
 
15. Usnesení VČS 
Návrh usnesení přednesl Mgr. Zdeněk Gracík. Návrh byl schválen v následujícím znění. 
 
Členská schůze schvaluje 

a) Zprávu o činnosti MO ČRS za rok 2006 
b) Zprávu hospodáře za rok 2006 
c) Plán činnosti MO ČRS na rok 2007 
d) Účetní závěrku za rok 2006, včetně uhrazení ztráty ve výši 192 445 Kč. 
e) Rozpočet na rok 2007 
f) Zprávu o činnosti odboru mládeže za rok 2006 
g) Zprávu o činnosti rybářské stráže za rok 2006 
h) Zprávu o plnění usnesení VČS  a podzimní členské schůze z roku 2006. 

 
Členská schůze bere na vědomí 

a) Zprávu dozorčí komise za rok 2006 
 
Členská schůze navrhuje 

a) Pány Jana Krejčího a Zdeňka Čermáka za členy rybářské stráže. 
 
Členská schůze volí 

a) Komisi pro přejímku rybích násad ve složení Josef Kovařík, Milan Bláha, František 
Král a Pavel Fenigbauer. 

 
Členská schůze ukládá výboru 

a) Projednat a řešit připomínky vznesené v diskuzi na dnešní VČS. 
b) S platností od 1.1.2008 změnit pravidla v evidenci brigádnických hodin tak, aby každý 
člen odpracoval každý rok 10 brigádnických hodin s tím, že pokud si člen povolenku 
nevyzvedne, hodiny mu zůstanou na další rok. Úlevy v současnosti platné zůstanou 
v platnosti i nadále. 



c) Podniknout kroky k tomu, aby byla v průběhu roku 2009 přestěhována kancelář do 
prostor klubovny na sádkách. 

d) Projednat možnost zvýšení míry štiky na námi obhospodařovaných revírech na 55 cm. 
 
16. Ukončení výroční členské schůze 
Vzhledem k vyčerpání všech bodů programu předseda MO výroční členskou schůzi ukončil a 
popřál všem členům hodně rybářských úspěchů. 
 

Zapsal Mgr. Zdeněk Gracík 
Schválil Milan Jungvirt 

 


